
                   MOJE FERIE
Ja moje ferie spędziłem w domu bo 
niestety 

byłem CHORY. Miałem 4 ANGINE . 
Później 

okazało się że to paciorkowiec. Jest 
to 

bakteria której gdy się nie leczy to 
można mieć

straszne powikłania. Zażywałem 
dużo dobrych

i nie dobrych lekarstw .CAŁE FERIE 
SPĘDZIŁEM

W DOMU!!!!!!!!!!!!!!!!!


